
PROTOKÓŁ
z III Sesji V kadencji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 21 grudnia 2006 roku.

Ad. 1 

Otwarcia  III  Sesji  Rady  Miejskiej  V  kadencji  w  Piotrkowie  Kujawskim  dokonał  Pan  Piotr 

Siutkowski, witając wszystkich radnych, sołtysów, i zebranych gości. Sesja rozpoczęła się o godz. 

11.00.

Ad. 2

-  Pan  Piotr  Siutkowski  stwierdził  quorum:  na  ustawowa liczbę  15  radnych obecnych  było  13 

radnych.

Ad. 3  

Porządek obrad został  przyjęty jednogłośnie,  za  jego przyjęciem głosowało 13 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było.

Ad. 4 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie, za jego przyjęciem głosowało 13 radnych, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.

Ad. 5

O godz. 11.20 na sesje przybyło dwoje radnych: Pani Teresa Kowalska i Pan Remigiusz Góralczyk. 

Od tej chwili w obradach uczestniczyło 15 radnych. 

Sekretarzem III sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim został Pan Włodzimierz Kubiak.

Ad. 6 a         

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr III/05/07 w sprawie wyznaczenia dodatkowych 

przedstawicieli Gminy Piotrków Kujawski do Związku Gmin Zlewni Jeziora Gopło. Po odczytaniu 

projektu uchwały poprosił o ustne wskazanie kandydatur. Zgłoszono następujące kandydatury: Piotr 

Siutkowski,  Bogdan  Pruss,  obaj  kandydaci  wyrazili  zgodę  na  reprezentowanie  gminy  w  w/w 

sprawie. Przystąpiono do głosowania, za podjęciem uchwały Nr III/05/07 głosowało 15 radnych, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6b

-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  uchwały Nr  III/06/07  zmieniającej  uchwalę  w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2006 rok.

– Pani Jolanta Zalesińska przedstawiła zmiany w budżecie na 2006 rok, po czym radni przystąpili 

do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr III/06/07 głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

–



Ad. 6c 

- Pani Jolanta Zalesińska odczytała uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia 

opinii  na temat projektu budżetu Miasta i  Gminy Piotrków Kujawski na rok 2007. Opinia była 

pozytywna.

- Pan Mirosław Skonieczny omówił założenia budżetowe na 2007 rok. Powiedział m.in., iż przy 

opracowywaniu projektu budżetu na przyszły rok położono największy nacisk na opracowywanie 

dokumentacji  inwestycji  aby  można  było  pozyskiwać  środki  pomocowe.

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr III/07/07w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i 

Gminy Piotrków Kujawski na rok 2007. Po odczytaniu Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania 

dotyczące projektu budżetu na 2007 rok? Udzielił głosu Panu Wiesławowi Michalakowi.

- Pan Wiesław Michalak skierował pytanie do Pana Przewodniczącego Rady Miejskiej: Jaki procent 

środków finansowych przeznaczonych na dokumentacje, o których mówił wcześniej Pan Burmistrz, 

jest przeznaczony na dokumentację dla inwestycji, które mają być przeprowadzone na wsiach a jaki 

procent  jest  przeznaczony dla inwestycji,  które mają być przeprowadzone w mieście? Dodał,  iż 

powyższe powinno mieś odzwierciedlenie przy opracowywaniu budżetu na rok 2008.

- Pan Piotr Siutkowski odpowiedział, iż nie on jest autorem budżetu, ustaliła go Pani Skarbnik i 

Burmistrz, nie jest wiec w stanie udzielić dokładnej odpowiedzi na powyższe pytanie z uwagi na to, 

ze  nie  przeliczono  procentowego  udziału  finansów  na  dokumentacje  inwestycji  wiejskich  i 

miejskich.  Dodał,  że  inwestycje  przeprowadzane  w  mieście  wymagają  opracowywania 

dokumentacji  a  przeprowadzanie  remontów  dróg  na  wsiach  nie  wymaga  sporządzania  takich 

dokumentacji. Na zakończenie swej wypowiedzi podkreślił, iż z roku na rok przybywa inwestycji 

na wsiach, co jest w stanie ocenić z uwagi na fakt, ze jest radnym już trzecią kadencję.

Radni przystąpili do głosowania nad przyjęciem uchwały Nr III/07/07.

Uchwała  została  przyjęta  jednogłośnie,  za  jej  przyjęciem  głosowało  15  radnych,  głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Ad. 7

- Pan Marian Stramowski zgłosił interpelację o złagodzenie zakrętu drogi Świesz – Lubsin.

Ad. 8

- Pan Alojzy Kocent powiedział,  iż należy karać mandatami osoby parkujące swoje pojazdy na 

poboczach ulic w Piotrkowie Kujawskim, które utrudniają ruch (ul. Wyzwolenia w kierunku Jerzyc 

– należy wstawić znak „zakaz parkowania”).

Ponowił  on  także  wniosek  o  złagodzenie  zakrętu  w  Jerzycach  (droga  powiatowa)

- Pan Jerzy Waszak poinformował, iż w najbliższym czasie przekaże informacje na temat podziału 

funduszy na remonty i budowy dróg powiatowych.



Harcerze  z  piotrkowskiego  Gimnazjum  wręczyli  radnym  „światełko  betlejemskie”  i  złożyli 

zgromadzonym życzenia świątecznie i noworoczne.

-  Pan  Piotr  Siutkowski  złożył  wszystkim  życzenia  świąteczne  i  noworoczne.

- Pan Mirosław Skonieczny przyłączając się do życzeń Przewodniczącego Rady Miejskiej, życzył 

wszystkim  zdrowia,  szczęścia,  pomyślności  w  Nowym Roku  2007,  spełnienia  marzeń  i  wielu 

sukcesów zawodowych. 

Ad. 9

Po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad III sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim V 

kadencji Pan Przewodniczący dokonał jej zamknięcia.

Zamknięcie III Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 12.45

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz:

                                                                                          Sekretarz III Sesji RM V kadencji:

                                                                                                  Włodzimierz Kubiak

                                                


